
Výsledky projednání Rady m ěsta Kolína ze 13. sch ůze konané dne 21. 02. 2011. 
Usnesení č. 170  

Jedná se o upravenou verzi dokumentu z daného zasedání z důvodů dodržení přiměřenosti 
rozsahu zveřejňovaných osobních údajů dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů.  
 

Nahlížet do zápisů a pořizovat si výpisy mají osoby uvedené v § 16 odst. 2 písm. e), odst. 3 a v § 17 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů. 

Jiné fyzické osoby či právnické osoby mají možnost získat informace o jednání na základě zákona 
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu informací, v platném znění - § 8a. 

 
 

Přítomni:  Mgr. Rakušan, Bc. Růžička, Ing. Hora, p. Král, pí Havlíková, MUDr. Navrátil 
Omluveni: Ing. Bc. Pospíšil MBA, p. Slavík, JUDr. Jančák          
Dále byli přítomni: Mgr. Krumich – tajemník MěÚ 

p. Jeřábek – ved. OD 
Mgr. Kárník – ved. OŠKS 
Ing. Tichý – ved. odd. SMM 

 
Zápis obsahuje usnesení č. 170/2011  
_________________________________________________________________________ 
 

P R O G R A M 
 

Zahájení  

 zahájení a ověření zápisu z minulé schůze rady 
 
Korespondence adresovaná Rad ě města 
 
Kontrola usnesení 
 
Návrhy na schválení 

1) Návrh na úpravu ceníku jízdného MAD Kolín. 
 
Záměry m ěsta 

1) Záměr provést zápis Městské hudby Františka Kmocha do Seznamu nemateriálních 
statků tradiční a lidové kultury ČR. 

 
Zápisy z jednání komisí Rady m ěsta  

1) Zápis z jednání komise dopravy ze dne 09. 02. 2011. 
 
Informativní zprávy 

1) IZ – Návrh na instalaci dopravního kontrolního zařízení „Detekce jízdy vozidel na 
červenou“. 

 
Diskuse členů Rady m ěsta 
_________________________________________________________________________ 
 

Z A H Á J E N Í 
_________________________________________________________________________ 
 
Zahájení – v 13:30 hodin starostou města Mgr. Vítem Rakušanem 
Ověření zápisu z 12. schůze RM: Ing. Hora, p. Král 
Ověřovatelé zápisu ze 13. schůze RM: MUDr. Navrátil, pí Havlíková 
Rozšíření navrhovaného programu: 

- IZ – O prodeji pozemků a staveb v areálu bývalých TSMK, ul. Kmochova 
a Václavská, Kolín. 

 

Hlasování o programu: 5 – 0 – 0  
Zapisovatelka: Bc. Michálková 
_________________________________________________________________________ 
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K O R E S P O N D E N C E   A D R E S O V A N Á   R  A D Ě   M Ě S T A 
_________________________________________________________________________ 
 

Mgr. Rakušan, starosta města 
⋅ TW Company – informace o vývoji v areálu č. p. 57, ul. Raisova, Kolín - Zálabí – 

zástupce firmy žádá o možnost vystoupit na jednání rady města, rád by objasnil 
problematiku při výstavbě investičního záměru 

⋅ informace o Mezinárodním humanitárním a uměleckém projektu „Kámen a lidé“ – 
bude připravena odpověď, město Kolín ale nebude moci v této situaci finančně 
vypomoci 

⋅ žádost o záštitu a jednorázový finanční příspěvek na zabezpečení Mistrovství ČR 
v akrobacii kluzáků v Kolíně – rada města k žádosti zaujme stanovisko 

_________________________________________________________________________ 
 

N Á V R H Y   N A   S C H V Á L E N Í 
_________________________________________________________________________ 
 
1. Návrh na úpravu ceníku jízdného MAD Kolín. 
_______________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: p. Jeřábek – ved. OD 
 
Diskuse: Bc. Růžička, Ing. Hora, Mgr. Rakušan, p. Jeřábek 

(v následujících dnech se budeme zabývat hledáním slabých spojů a jejich 
analýzou / vize zástavky na náměstí ještě řešena nebyla – vhodnější by bylo zvážit 
variantu zřízení zastávky pro speciální ekologický autobus, který by sloužil pro 
starší občany – pustit do města současné autobusy by z technického 
a ekologického hlediska nebylo vhodné) 

 
USNESENÍ č. 170/2011 – Rada města Kolína 

jako objednatel dopravního výkonu v městské hromadné dopravě 
autobusy v Kolíně na základě Smlouvy o závazku veřejné služby 
ve veřejné linkové osobní dopravě k zajištění městské autobusové 
dopravy v územním obvodu města Kolín uzavřené podle zák. 
111/1994 Sb. dne 05.12.2005, zejména  čl. V a VI ve znění 
pozdějších dodatků 
 
I. s c h v a l u j e    
 
Změnu ceníku MAD Kolín k datu 01.03.2011 spo čívající ve 
vyjmutí  p ředstavitel ů státní moci a n ěkterých státních orgán ů 
a soudc ů dle zvláštního p ředpisu z bezplatné p řepravy osob 
v MHD Kolín a zvýšení jízdného na linkách MHD Kolín . 
Ceník je nedílnou sou částí zápis z jednání Rady m ěsta Kolína. 
 
II. u k l á d á 
 
vedoucímu Odboru dopravy M ěstského ú řadu Kolín ihned 
zahájit jednání s dopravcem provozujícím v Kolín ě městskou 
hromadnou dopravu autobusy, firmou VEOLIA TRANSPORT  
Východní Čechy, a.s., k napln ění usnesení Rady m ěsta Kolína 
a zajistit ve spolupráci s dopravcem VEOLIA TRANSPO RT 
Východní Čechy, a.s., informování cestující ve řejnosti 
                                              
termín plnění: 01.03.2011 
zodpovídá: Jiří Jeřábek – ved. OD 

Hlasování: 6 – 0 – 0  
Návrh byl schválen. 
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_________________________________________________________________________ 
 

Z Á M Ě R Y   M Ě S T A 
_________________________________________________________________________ 
 
1. Záměr provést zápis M ěstské hudby Františka Kmocha do Seznamu nemateriáln ích 
statk ů tradi ční a lidové kultury ČR. 
_________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Mgr. Kárník – ved. OŠKS (Hlavním účelem Seznamu nemateriálních statků 

tradiční a lidové kultury ČR je ochrana, zachování, identifikace, rozvoj 
a podpora nemateriálního kulturního dědictví na území ČR. Od srpna 2010 
probíhají jednání s ředitelem Národního ústavu lidové kultury ČR a dle jeho 
doporučení bude navrhovatelem zápisu MhFK do seznamu Regionální 
muzeum Kolín, město Kolín se však k danému zápisu musí vyjádřit.) 

 
Diskuse: Bc. Růžička, p. Král, Ing. Hora, Mgr. Kárník 

(zda bude město Kolín něčím povinováno? – nikoliv, prostřednictvím zápisu 
budeme moci dosáhnout na finanční prostředky i z jiných zdrojů) 

 
Hlasování: 6 – 0 – 0. Záměr byl schválen. 
_________________________________________________________________________ 
 

Z Á P I S Y   Z   J E D N Á N Í   K O M I S Í   R A  D Y   M Ě S T A 
_________________________________________________________________________ 
 
1. Zápis z jednání komise dopravy ze dne 09. 02. 20 11. 
_________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: p. Jeřábek – ved. OD (Komise byla informována o záměrech města a Odboru 

dopravy spočívajících v úpravě provozu v ul. Míru a v ul. Orebitské, instalaci 
dalšího kontrolního zařízení, a o krocích, které povedou ke zrušení 
autobusových linek č. 7 a 8. Komise dopravy doporučuje zavedení 
dopravních opatření v ul. Radovesnická v Kolíně - Štítary za účelem zvýšení 
bezpečnosti zejména přechodu pro chodce – navrženo je snížení rychlosti na 
silnici III/12540 na 40 km/hod. Členové byli seznámeni s průběhem stavby 
obchvatu města, a s požadavkem na posílení OD, který byl komisí podpořen. 
Komise se zabývala i odezvami na zavedené dopravní opatření na 
Masarykově mostě a v ul. Pražská.) 

 
Diskuse: p. Jeřábek, Bc. Růžička, Mgr. Rakušan, p. Král, Ing. Hora 

(zazněla stanoviska k jednotlivým záměrům: ul. Míru – s ohledem na větší plynulost 
dopr. provozu a bezpečnost je navrženo zavedení jednosměrného provozu ve 
směru k ul. Benešova a v ul. V Zídkách ve směru k vodojemu – toto řešení bylo 
konzultováno s dopravcem MAD – nedošlo by k nárůstu počtu ujetých km, ani 
k rušení zastávek, ale k přesunu pouze jedné zastávky v ul. Míru; ul. Orebitská – je 
neúměrně zatížená tranzitní dopravou – po diskusích a v souvislosti 
se zprovozněním 1. části obchvatu města by měl být zaveden jednosměrný provoz 
ve směru od ul. Polepské do ul. Plynárenské s vyznačením cyklotrasy – k realizaci 
navrhovaného opatření dojde současně s otevřením části obchvatu města; opatření 
v ul. Radovesnická – dospělo se k dohodě o snížení rychlosti na 40 km/hod., 
v souvislosti s tímto opatřením bude zvýrazněn přechod pro chodce – možná je 
i instalace světelného zařízení) 

 
Hlasování: 6 – 0 – 0. Zápis byl schválen.  
OD zahájí přípravy jednotlivých záměrů. 
_________________________________________________________________________ 

 
I N F O R M A T I V N Í   Z P R Á V Y 

_________________________________________________________________________ 
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1. IZ – Návrh na instalaci dopravního kontrolního z ařízení „Detekce jízdy vozidel na 
červenou“. 
_________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Bc. Růžička, p. Jeřábek (Po vyhodnocení dopravní situace ve městě Kolíně – 

průjezdu kamionů křižovatkou na červenou ve směru od ul. Ovčárecké a na 
základě zkušeností se stejným zařízením je navrhována montáž zařízení 
„detekce jízdy na červenou“ na křižovatce Nový most x U křižovatky x 
Kutnohorská s ohledem na hustotu provozu a na zajištění vyšší bezpečnosti 
této křižovatky. Instalaci zařízení doporučuje Odbor dopravy po kladném 
vyjádření Policie ČR DI Kolín. Vzhledem k tomu, že dochází k nárůstu 
běžných přestupků předávaných PČR a MP z celé republiky a přestupků 
zjištěných z kontrolních zařízení namontovaných v Kolíně, nelze v současném 
personálním obsazení zajistit včasné řešení došlých podání přestupků proti 
pravidlům v silničním provozu, proto je předložen požadavek na navýšení 
počtu ZC OD o 1 pracovníka na pozici správního řízení ve věcech 
projednávání přestupků proti PSP na dobu určitou do 31. 12. 2013.) 

 
Diskuse: Mgr. Rakušan 

(informace o částce vybrané MP na pokutách) 
 
Hlasování o umístění předmětného zařízení a o posílení OD o 1 pracovníka: 6 – 0 – 0. 
IZ byla schválena.  
_________________________________________________________________________ 
 
2. IZ – O prodeji pozemk ů a staveb v areálu bývalých TSMK, ul. Kmochova 
a Václavská, Kolín. 
_________________________________________________________________________ 
 
Úvodní slovo: Ing. Tichý – ved. odd. SMM (Prodej areálu bývalých TSMK byl zveřejněn ve 

dnech 20. 01. 2011 – 16. 02. 2011 na úřední desce a internetových stránkách 
města Kolína, ve Zpravodaji města Kolína a v deníku MF Dnes v regionech 
Praha a Střední Čechy, přesto však v určené lhůtě nebyla podána žádná 
nabídka.) 

 
Diskuse: Mgr. Rakušan, Ing. Hora, p. Král, Bc. Růžička, Ing. Tichý 

(vzhledem k výše uvedenému je zapotřebí zvážit nastavení jiných kritérií prodeje, 
nebo možnost prodeje areálu po částech za podmínky, že zůstane zachována 
architektonická jednota – žádost o to, aby byly obě varianty podrobně sepsány 
a byly předloženy na následujícím jednání RM / informace o nádrži na pohonné 
hmoty nacházející se stále v areálu – je dohodnuto se spol. AVE, že zařízení bude 
přemístěno do nového areálu na Třidvorské ulici, o podmínkách současného 
užívání je jednáno) 

 
Rada města vzala IZ na vědomí. 
_________________________________________________________________________ 
 

D I S K U S E   Č L E N Ů   R A D Y   M Ě S T A  
_________________________________________________________________________ 
 
p. Král, Mgr. Rakušan, Ing. Hora, Bc. Růžička 

- pořádání 750letého výročí města Kolína (od první písemné zmínky) – město Kolín by 
se mělo co nejdříve přidat k pořadatelství akce a zahájit spolupráci s Městským 
regionálním muzeem v Kolíně, které již začalo s přípravami – nabízí se i možnost 
pozvat ředitele Mgr. Rišlinka na jednání, aby seznámil členy RM s představami 
o konání této akce 

__________________________________________________________________________ 
 
Ukončení: ve 14:53 hodin 


